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Protokół nr XXXI/2021 

z sesji Rady Miejskiej w Lwówku 

z dnia 29 kwietnia 2021 r. 

 

Obrady rozpoczęto 29 kwietnia 2021 r. o godz. 14:00, a zakończono o godz. 14:50 tego 

samego dnia. Obrady odbyły się w sali Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury w Lwówku, 

ul. Al. E. Sczanieckiej 56. 

 

Porządek obrad. 

 

1. Otwarcie obrad XXXI sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

2. Stwierdzenie quorum XXXI sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

3. Przyjęcie protokołu z XXX sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

4. Przyjęcie porządku obrad XXXI sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej z pracy międzysesyjnej. 

6. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy z pracy międzysesyjnej. 

7. Interpelacje. 

8. Przedłożenie Sprawozdania z realizacji programu współpracy Gminy Lwówek 

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego za rok 2020. 

9. Przedstawienie Oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2020 dla gminy Lwówek. 

10. Projekt uchwały w sprawie: wyboru metody ustalania opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz wysokości stawki opłaty. 

11. Projekt uchwały zmieniający uchwałę nr XXVII/161/2020 Rady Miejskiej w Lwówku 

z dnia 29 grudnia 2020 r. w sprawie uchwały budżetowej na 2021 rok. 

12. Odpowiedzi na interpelacje. 

13. Wolne głosy i wnioski. 

14. Zamknięcie obrad XXXI sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

 

Ad. 1. Otwarcie obrad XXXI sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

Przewodniczący Rady, Pan Piotr Przewoźny, otwierając obrady XXXI sesji Rady 

Miejskiej w Lwówku powitał Radnych, Burmistrza Miasta i Gminy, Sekretarza oraz 

pracownika biura Rady. Wiceprzewodniczący Rady, poinformował, iż w związku z panującą 
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sytuacją epidemiologiczną - niebezpieczeństwem rozprzestrzeniania się Koronawirusa, 

podczas XXXI sesji Rady Miejskiej w Lwówku na Sali Obrad (Sala MGOK w Lwówku) 

znajdować się będą mogli tylko radni, zaproszeni goście oraz obsługa techniczna sesji. 

W trosce o zachowanie jawności i transparentności działań Rady, sesja będzie nagrywana 

i transmitowana on-line. Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Lwówku przypomniał także, 

że zgodnie z ustawą z dnia 11 stycznia 2018 r. o zmianie niektórych ustaw w celu 

zwiększenia udziału obywateli w procesie wybierania, funkcjonowania i kontrolowania 

niektórych organów publicznych (Dz. U. z 2018 r., poz. 130), sesje Rady są nagrywane 

i transmitowane w Internecie. Transmisja obejmuje obszar sali sesyjnej. W związku 

z powyższym, wejście na salę sesyjną jest jednoznaczne z wyrażeniem zgody na publikację 

wizerunku w Internecie oraz na jego przetwarzanie. Osoby uczestniczące w obradach sesji 

biorą pełną odpowiedzialność za wypowiedzi oraz prezentowane przez siebie materiały i inne 

treści. 

Szczegółowe informacje dotyczące przetwarzania danych osobowych podczas Sesji 

Rady Miejskiej w Lwówku znajdują się na stronie BIP Gminy Lwówek, w zakładce „Ochrona 

Danych Osobowych”. 

 

Ad. 2. Stwierdzenie quorum XXXI sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

W obradach XXXI sesji Rady Miejskiej w Lwówku uczestniczy 13 radnych, na 

ustawowy 15 osobowy skład Rady, zatem Rada jest władna do odbycia obrad sesyjnych 

i podejmowania uchwał. Nieobecnymi są: Pani Patrycja Kubiak oraz Pan Sebastian Liebelt. 

Lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 3. Przyjęcie protokołu z XXX sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

Przewodniczący Rady, Pan Piotr Przewoźny poinformował o wyłożeniu i możliwości 

zapoznania się w biurze Rady Miejskiej z projektem protokołu z obrad XXX sesji Rady 

Miejskiej oraz przypomniał, że projekt był dostępny w materiałach zamieszczonych na 

portalu eSesja. Przewodniczący stwierdził, że do wyżej wymienionego projektu protokołu nie 

wpłynęły żadne uwagi, ani propozycje zmian, dlatego poprosił radnych o przyjęcie protokołu 

w drodze głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu z XXX sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Andrzej Basiński, Krzysztof Czarkowski, Zbigniew Gawełek, Andrzej Jędrzejczak, Tadeusz 

Kachel, Monika Marszałkiewicz, Patrycja Pietryka, Piotr Przewoźny, Agnieszka Pustkowiak, 

Barbara Starosta, Jan Trzybiński, Piotr Wojciechowski, Gabriela Woźna. 

 

NIEOBECNI (2) 

Patrycja Kubiak, Sebastian Liebelt. 

 

Protokół z XXX sesji Rady Miejskiej w Lwówku został przyjęty jednogłośnie 13 głosami 

„za”. 

 

Ad. 4. Przyjęcie porządku obrad XXXI sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

Przewodniczący Rady, Pan Piotr Przewoźny poinformował Radnych, że otrzymali 

porządek obrad XXXI sesji i zwrócił się z pytaniem czy ktoś chciałby wnieść do niego jakieś 

uwagi lub poprawki?  

W związku z brakiem uwag Radni przystąpili do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia porządku obrad XXXI sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Andrzej Basiński, Krzysztof Czarkowski, Zbigniew Gawełek, Andrzej Jędrzejczak, Tadeusz 

Kachel, Monika Marszałkiewicz, Patrycja Pietryka, Piotr Przewoźny, Agnieszka Pustkowiak, 

Barbara Starosta, Jan Trzybiński, Piotr Wojciechowski, Gabriela Woźna. 
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NIEOBECNI (2) 

Patrycja Kubiak, Sebastian Liebelt. 

 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie 13 głosami „za”. 

 

Ad. 5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej z pracy międzysesyjnej. 

INFORMACJA PRZEWODNICZĄCEGO RADY MIEJSKIEJ W LWÓWKU 

Z PRACY MIĘDZYSESYJNEJ ZA OKRES OD 25.03.2021 R. DO 29.04.2021 ROKU. 

W związku z wprowadzeniem ograniczeń związanych z pandemią COVID - 19, 

funkcjonowanie Rady Miejskiej jest również ograniczone do koniecznego minimum dla 

zachowania bezpieczeństwa. Natomiast wszelkie prace wykonywaliśmy na odległość za 

pomocą środków komunikacji ogólnie dostępnych.  

W minionym okresie spotkałem się z Panem Burmistrzem i panem Sekretarzem, 

w trakcie spotkania omówiliśmy sprawy bieżące oraz uzgodniliśmy datę i porządek XXXI 

sesji Rady Miejskiej. 

22 kwietnia 2021 r. zwołałem wspólne posiedzenie Stałych Komisji Rady Miejskiej 

w Lwówku. 

Więcej prac dodatkowych w minionym okresie nie było. 

 

Ad. 6. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy z pracy międzysesyjnej. 

SPRAWOZDANIE BURMISTRZA MIASTA I GMINY LWÓWEK 

Z PRACY MIĘDZYSESYJNEJ W OKRESIE OD 26.03.2021 DO 29.04.2021 

Burmistrz spotkał się z: 

− właścicielami firmy KAMSTOL w sprawie urządzenia lokalu „Akwarium” na rynku, 

− wykonawcami budowy linii 400kV w sprawie omówienia zasad korzystania z dróg 

gminnych w trakcie inwestycji, 

− p. Jerzym Hytrym w sprawie dofinansowania teledysku promującego miasto Lwówek. 

 

Burmistrz wziął udział w:  

− wideokonferencji Wojewody Wielkopolskiego oraz WOW NFZ ze Starostami, 

Prezydentami i Wójtami w sprawie punktów szczepień masowych, 
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− posumowaniu kontroli w Urzędzie Miasta i Gminy Lwówek przez Regionalną Izbę 

Obrachunkową, 

− obradach Zarządu LGD KOLD przy komputerze, 

− odbiorze świetlicy wiejskiej w Komorowicach. 

 

Burmistrz wydał następujące Zarządzenia:  

− (15) w sprawie zmiany uchwały budżetowej – zmiana dotyczy zwiększenia planu 

dochodów i wydatków o kwotę 24 414,00 zł., 

− (16) w sprawie ustalenia ceny wywoławczej w III przetargu ustnym nieograniczonym, 

działki nr 243/4 poł. w Koninie, gm. Lwówek, 

− (17) w sprawie zmiany uchwały budżetowej – zmiana dotyczy dokonania 

przeniesienia w planie wydatków pomiędzy rozdziałami i paragrafami klasyfikacji 

budżetowej, 

− (18) w sprawie ogłoszenia otwartego konkursu ofert na realizację zadania publicznego 

Gminy Lwówek w zakresie: „Upowszechnianie kultury fizycznej i sportu wśród 

mieszkańców Gminy Lwówek w zakresie imprez nie związanych z ligowymi 

rozgrywkami sportowymi”, 

− (19) w sprawie zmiany uchwały budżetowej – zmiana dotyczy zwiększenia planu 

dochodów i wydatków tytułem otrzymanej dotacji celowej. 

Burmistrz poinformował także o zakończonej kontroli Regionalnej Izby 

Obrachunkowej, która trwała od grudnia ubiegłego roku. Burmistrz dodał, że protokół 

z kontroli został już podpisany natomiast w ciągu 60 dni od podpisania protokołu RIO 

powinna przesłać wystąpienie pokontrolne, w którym zostaną wskazane uchybienia i kroki 

jakie powinniśmy podjąć w celu ich wyeliminowania. 

O zabranie głosu poprosił Radny, Pan Tadeusz Kachel, który zwrócił uwagę, iż 

w przedstawionym sprawozdaniu Burmistrz nie omówił punktu dotyczącego spotkania 

z Panem Jerzym Hytrym w sprawie dofinansowania teledysku promującego gminę Lwówek. 

Pan Kachel poprosił o wyjaśnienie co ustalono podczas spotkania. 

Burmistrz wyjaśnił, iż w budżecie na cele promocyjne gminy przeznaczono 35 000 zł. 

Teledysk ma być kręcony na terenie miasta Lwówek wraz z udziałem mieszkańców. Podczas 

spotkania prowadzona była rozmowa dotycząca kosztów jednak oficjalny wniosek 

o dofinansowanie jeszcze nie wpłynął. Teledysk prawdopodobnie będzie kręcony w czerwcu.  

O godz. 14:10 na posiedzenie przybył Pan Sebastian Liebelt, zatem w obradach 

uczestniczy 14 Radnych. 
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Ad. 7. Interpelacje. 

Przewodniczący Rady poinformował, że w okresie międzysesyjnym nie wpłynęła do 

Biura Rady żadna interpelacja, po czym zwrócił się z pytaniem do radnych, czy ktoś chce 

złożyć interpelację podczas dzisiejszej sesji.  

W trakcie obrad XXXI sesji nie zgłoszono żadnej interpelacji. 

 

Ad. 8. Przedłożenie Sprawozdania z realizacji programu współpracy Gminy Lwówek 

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego za rok 2020. 

 Burmistrz poinformował, że sprawozdanie było szczegółowo omawiane na 

wspólnym posiedzeniu stałych Komisji jednak przypomniał, iż w 2020 roku w budżecie 

Miasta i Gminy Lwówek na realizację zadań publicznych zaplanowano kwotę 170 000 zł, 

jednak ze względu na pandemię COVID-19 plan zrealizowano w kwocie 83.673,28 zł, co 

stanowi około 50% planu.  

 Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z Radnych ma jakieś pytania do 

przedstawionego sprawozdania?  

 W związku z brakiem pytań po odczytaniu pozytywnej opinii z wspólnego 

posiedzenia stałych komisji Radni przystąpili do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia Sprawozdania z realizacji Programu współpracy Gminy Lwówek z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego za 

rok 2020. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Andrzej Basiński, Krzysztof Czarkowski, Zbigniew Gawełek, Andrzej Jędrzejczak, Tadeusz 

Kachel, Sebastian Liebelt, Monika Marszałkiewicz, Patrycja Pietryka, Piotr Przewoźny, 

Agnieszka Pustkowiak, Barbara Starosta, Jan Trzybiński, Piotr Wojciechowski, Gabriela 

Woźna. 
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NIEOBECNI (1) 

Patrycja Kubiak. 

 

Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Gminy Lwówek z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego za 

rok 2020 Radni Rady Miejskiej w Lwówku przyjęli jednogłośnie 14 głosami „za”. 

 

Ad. 9. Przedstawienie Oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2020 dla gminy 

Lwówek. 

 Burmistrz przedstawił sprawozdanie z działalności MGOPS. Jednym z aspektów 

działalności OPS-u są świadczenia rodzinne, które obejmują: 

1) liczba wydanych decyzji w sprawach dot.  świadczeń rodzinnych – 776; 

2) liczba wydanych zaświadczeń – 19; 

3) świadczenia 300+ zrealizowano 1257 świadczeń na kwotę 377.100,00 zł.; 

4) świadczenia rodzinne ogółem – 7323 świadczenia; 

5) urodzenie dziecka – 19; 

6) opieka nad dzieckiem w okresie korzystania z urlopu wychowawczego – 216; 

7) samotne wychowywanie dziecka – 228; 

8) kształcenie i rehabilitacja dziecka – 439; 

9) podjęcie przez dziecko nauki poza miejscem zamieszkania – 1200; 

10) wychowywanie dziecka w rodzinie wielodzietnej – 1309; 

11) jednorazowa zapomoga z tyt. urodzenia się dziecka – 64; 

12) zasiłek pielęgnacyjny – 3929; 

13) świadczenie pielęgnacyjne – 522; 

14) specjalny zasiłek opiekuńczy – 262; 

15) zasiłek dla opiekuna – 62; 

16) świadczenie rodzicielskie – 271; 

17) świadczenia wychowawcze – 21.674 świadczenia. Wydatkowano na ten cel 

10.796,611,20 zł. 

W dalszej części Burmistrz poinformował, że w 2020 roku 190 rodzin skorzystało 

z pomocy społecznej, z tego na wsi 88 rodzin. Różnymi formami pomocy objęto w tych 

rodzinach 336 osób. Zasiłki celowe przyznano w formie pieniężnej i rzeczowej w 105 

rodzinach na ogólną kwotę 167.335 zł. Zasiłki okresowe otrzymywały 33 rodziny na kwotę 



8 

54.240 zł. Zasiłki stałe przyznano 35 osobom, w tym dla 33 osób samotnie gospodarujących, 

a 2 osób w rodzinach. Zasiłki stałe przyznano na łączną kwotę 191.903 zł.  

Burmistrz przedstawił także koszt gminy za 11 osób przebywających w DPS, który 

wynosi łącznie 306.372 zł.  

 W zakresie dożywiania różnymi formami objęto 257 osób, na realizację Programu 

„Posiłek w szkole i w domu” wydano 163.219 zł., w tym ze środków własnych gminy 

wydano 40.445 zł.  

Na tym Burmistrz zakończył omawianie bieżącego punktu obrad. 

Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z Radnych ma jakieś pytania do 

przedstawionego sprawozdania?  

W związku z brakiem pytań, po odczytaniu pozytywnej opinii z wspólnego 

posiedzenia stałych komisji, Radni przystąpili do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia Oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2020 dla gminy Lwówek. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Andrzej Basiński, Krzysztof Czarkowski, Zbigniew Gawełek, Andrzej Jędrzejczak, Tadeusz 

Kachel, Sebastian Liebelt, Monika Marszałkiewicz, Patrycja Pietryka, Piotr Przewoźny, 

Agnieszka Pustkowiak, Barbara Starosta, Jan Trzybiński, Piotr Wojciechowski, Gabriela 

Woźna. 

 

NIEOBECNI (1) 

Patrycja Kubiak. 

 

Ocenę zasobów pomocy społecznej za rok 2020 dla gminy Lwówek, Radni Rady Miejskiej 

w Lwówku przyjęli jednogłośnie 14 głosami „za”. 
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Ad. 10. Projekt uchwały w sprawie: wyboru metody ustalania opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz wysokości stawki opłaty. 

 Projekt uchwały przedstawił Burmistrz, który wyjaśnił, iż podwyżka opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi jest konieczna. Proponowana kwota 24 zł to 

minimalna kwota jaką każdy mieszkaniec powinien zapłacić aby wpłaty mieszkańców 

pokryły koszty ponoszone przez Gminę. Burmistrz odczytał przepisy regulujące kwestię 

samobilansowania się systemu gospodarowania odpadami komunalnymi. 

 Burmistrz dodał, iż w kalkulacji, którą otrzymali Radni, ilości odpadów zostały 

zawyżone o ok 5% w stosunku do roku poprzedniego, tak aby mieć jakiś punkt odniesienia do 

obliczenia stawki opłaty. Wg wyliczeń jeden mieszkaniec w ciągu roku wytworzy 350 kg 

odpadów. 

 Pan Piotr Wojciechowski zabierając głos stwierdził, że podnoszenie opłat jest 

sprawą bardzo kontrowersyjną, ponieważ trudno jest wytłumaczyć mieszkańcom, że 

podwyższenie opłaty jest skutkiem wzrostu innych opłat związanych z odpadami 

komunalnymi. Pan Wojciechowski na zakończenie dodał, że wg mieszkańców winnymi 

podwyżek będą radni bo to oni podjęli daną uchwałę.  

 Burmistrz ponownie zabierając głos dodał, iż dla mieszkańców gospodarstw 

domowych, którzy składują odpady biodegradowalne w przydomowych kompostownikach 

przewidziana jest ulga w wysokości 2 zł miesięcznie od mieszkańca. 

 Pan Piotr Wojciechowski zapytał czy konieczne jest składanie nowych deklaracji 

w związku z posiadaniem kompostownika. 

 Burmistrz wyjaśnił, że możliwe jest złożenie korekty deklaracji w Urzędzie Gminy 

w Lwówku. Burmistrz dodał także, że z roku na rok ubywa mieszkańców objętych systemem 

gospodarowania odpadami dlatego w przypadku osób, np. studentów, którzy mieszkają 

w akademikach czy na stancjach wymagane będzie zaświadczenie, że opłata uiszczana jest 

w danej gminie. 

 Pan Andrzej Jędrzejczak zabierając głos podsumował, iż osoba, która na dzień 

dzisiejszy ma złożoną w Urzędzie deklarację, w której jest zaznaczone, iż kompostuje odpady 

nie musu składać nowej deklaracji natomiast osoba która, posiada kompostownik, nie ma tego 

faktu zgłoszonego w deklaracji śmieciowej, a chce skorzystać z ulgi, jest zobowiązana do 

zmiany deklaracji. 

 W związku z wyczerpaniem pytań, po odczytaniu pozytywnej opinii z wspólnego 

posiedzenia stałych komisji, Przewodniczący Rady Miejskiej zarządził głosowanie. 

 



10 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia projektu uchwały w sprawie: wyboru metody ustalania opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz wysokości stawki opłaty. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Krzysztof Czarkowski, Zbigniew Gawełek, Andrzej Jędrzejczak, Tadeusz Kachel, Sebastian 

Liebelt, Monika Marszałkiewicz, Patrycja Pietryka, Piotr Przewoźny, Agnieszka Pustkowiak, 

Barbara Starosta, Jan Trzybiński, Gabriela Woźna. 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Andrzej Basiński, Piotr Wojciechowski. 

 

NIEOBECNI (1) 

Patrycja Kubiak. 

 

Uchwałę nr XXXI/176/2021 w sprawie: wyboru metody ustalania opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz wysokości stawki opłaty Radni Rady Miejskiej w Lwówku 

przyjęli 12 głosami „za” przy 2 głosach „wstrzymujących się”. 

 

Ad. 11. Projekt uchwały zmieniający uchwałę nr XXVII/161/2020 Rady Miejskiej 

w Lwówku z dnia 29 grudnia 2020 r. w sprawie uchwały budżetowej na 2021 rok. 

Burmistrz poinformował, iż zmiany w budżecie przedstawione na wspólnym 

posiedzenie stałych Komisji nie uległy zmianie i obejmują:  

 

DOCHODY: 

 

1. Zmiana klasyfikacji budżetowej w planie dochodów w dz. 756, był rozdział 75616 

§ 2680 rekompensaty utraconych dochodów – kwota 116.946,00 zmienia się na rozdział 

75618 Wpływy z innych opłat stanowiących dochody jst na podstawie ustaw-§ 2680 

Rekompensaty utraconych dochodów kwota 116.946,00 (dot. rekompensaty opłaty 

targowej). 
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2. Zwiększenie planu dochodów w dz. 852, rozdział 85219 Ośrodki pomocy społecznej, 

§ 2010 Dotacja celowa- kwota 125,00 (pismo Wojewody Wlkp.). 

3. Przeniesienie w planie dochodów pomiędzy paragrafami w dz. 900, rozdział 90002 

Gospodarka odpadami z § 0910 pozostałe odsetki- kwota 1.500,00 do § 0640 wpływy 

z opłaty eksploatacyjnej – kwota 1.500,00. 

4. Zwiększenie planu dochodów w dz. 855, rozdział 85501 Świadczenia wychowawcze, 

§ 2950 zwroty niewykorzystanych dotacji oraz płatności – kwota 2.000,00. 

5. Zwiększenie planu dochodów w dz. 855, rozdział 85502 Świadczenia rodzinne – kwota 

ogółem 1.500,00 w tym: § 2950 zwroty niewykorzystanych dotacji oraz płatności – 

kwota 1.000,00 i § 0920 wpływ pozostałych odsetek – kwota 500,00. 

 

WYDATKI: 

 

1. Przeniesienie w planie wydatków z dz. 750, 75023 Urzędy gmin z § 4300 zakup usług 

kwota 4.000,00 do dz. 750, rozdział 75022 Rady gmin, § 4300 zakup usług – kwota 

4.000,00 z przeznaczeniem na oprawę dokumentów i usł. nagrywania obrad sesji Rady 

Miejskiej.  

2. Zwiększenie planu wydatków w dz. 852, rozdział 85219 Ośrodki pomocy społecznej, 

§ 3110 świadczenia społeczne- kwota 125,00 (sprawowanie opieki dot. osoby 

ubezwłasnowolnionej). 

3. Zwiększenie planu wydatków w dz. 855, rozdział 85501 Świadczenia wychowawcze, 

§ 2950 zwroty niewykorzystanych dotacji oraz płatności – kwota 2.000,00. 

4. Zwiększenie planu wydatków w dz. 855, rozdział 85502 Świadczenia rodzinne § 2950 

zwroty niewykorzystanych dotacji oraz płatności – kwota 1.500,00. 

5. Przeniesienie w planie wydatków pomiędzy paragrafami w dz. 921, rozdział 92109 

Domy kultury, świetlice i kluby, z § 4260 zakup energii- kwota 6.000,00 do § 4300 zakup 

usług pozostałych – kwota 6.000,00 na bieżące utrzymanie świetlic wiejskich. 

6. Przeniesienie w planie wydatków z rezerwy inwestycyjnej z dz. 921, rozdział 92109 

Domy kultury, świetlice i klub, z § 6800 Rezerwy na inwestycje – kwota 70.000,00 do 

dz. 921, rozdział 92109 Domy kultury, świetlice i kluby § 6050 wydatki inwestycyjne- 

kwota 70.000,00 z przeznaczeniem na zad. pn. „Modernizacja świetlicy wiejskiej 

w Komorowicach” – kwota 50.000,00 oraz zad. pn. „Modernizacja świetlicy wiejskiej 

w Grońsku”- kwota 20.000,00. 
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7. Zmiana w funduszu sołeckim sołectwa Bródki w planie wydatków pomiędzy paragrafami 

w dz. 900, 90004 z § 4300 zakup usług – kwota 1.000,00 do § 4210 zakup materiałów – 

kwota 1.000,00 w zadaniu pn. „Utrzymanie zieleni wiejskiej”. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcia projektu uchwały zmieniającej uchwałę nr XXVII/161/2020 Rady Miejskiej 

w Lwówku z dnia 29 grudnia 2020 r. w sprawie uchwały budżetowej na 2021 rok. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. 

 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Andrzej Basiński, Krzysztof Czarkowski, Zbigniew Gawełek, Andrzej Jędrzejczak, Tadeusz 

Kachel, Sebastian Liebelt, Monika Marszałkiewicz, Patrycja Pietryka, Piotr Przewoźny, 

Agnieszka Pustkowiak, Barbara Starosta, Jan Trzybiński, Piotr Wojciechowski, Gabriela 

Woźna. 

 

NIEOBECNI (1) 

Patrycja Kubiak. 

 

Uchwałę nr XXXI/177/2021 zmieniającą uchwałę nr XXVII/161/2020 Rady Miejskiej 

w Lwówku z dnia 29 grudnia 2020 r. w sprawie uchwały budżetowej na 2021 rok, Radni 

Rady Miejskiej w Lwówku przyjęli jednogłośnie 14 głosami „za”. Przedmiotowa uchwała 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 12. Odpowiedzi na interpelacje. 

 Przewodniczący Rady Miejskiej w Lwówku, Pan Piotr Przewoźny poinformował, że 

nie wpłynęły żadne interpelacje. 

 

Ad. 13. Wolne głosy i wnioski. 

 Burmistrz zaprosił Radnych oraz mieszkańców na uroczystą mszę Św. za ojczyznę 

w dniu 3 maja po której nastąpi złożenie kwiatów pod pomnikiem wdzięczności oraz 

odbędzie się krótki koncert Lwóweckiej Orkiestry Dętej na płycie Rynku. Burmistrz 
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przypomniał, iż nadal obowiązuje reżim sanitarny dlatego prosi o stosowanie się do 

obowiązujących zaleceń. 

 

Ad. 14. Zamknięcie obrad XXXI sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

Po wyczerpaniu porządku obrad XXXI sesji Przewodniczący Rady, Pan Piotr 

Przewoźny zamknął obrady wypowiadając słowa „Zamykam obrady XXXI sesji Rady 

Miejskiej w Lwówku”. 

Protokołowała:                Przewodniczący 

/-/ Estera Puk      Rady Miejskiej we Lwówku  

              /-/ Piotr Przewoźny 


